

فحص المركبة

TEST CERTIFICATE

Engine Weak Without Accident Report

Please note that the sale of the vehicle is subject to the approval of the owner, and you will be notified of the approval or not within two to 21 working days.

المحرك ضعيف بدون تقرير حادث يرجي العلم بأن اتمام عملية بيع المركبة تخضع لموافقة الجهة المالكة، وسيتم موافاتكم بالموافقة من عدمها خلال يومين الى 21 ايام عمل.

The vehicle/ (lot) is sold in its current condition and location without warranty.

المركبة/ (اللوت)، يباع على حالته الراهنة وبمكان تواجده وبدون ضمان.

Notes:

Al Wataneya Auction is not responsible for hidden defects of the vehicle, and this certificate does not guarantee the vehicle's fitness for registration.

The bidder should inspect the vehicle / lot himself before bidding on it.

ملاحظات:

الوطنية للمزادات غير مسؤولة عن العيوب الخفية في المركبة، كما لا تضمن بموجب هذه الشهادة صلاحية المركبة للتسجيل من عدمه.

على المتزايد معاينة المركبة / اللوت، بنفسه قبل المزايدة عليه.

8006006



Support@alwataneya.ae



www.alwataneya.ae